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Verslag 

 
Aanwezig: Peter Wijns (ACHL), Erwin Scheys (ACKO), Kevin De Becker 
(OEH), Robin Ramakers (VAC), Willy Nys (BREE), Owen Malone (VAL) en Liesl Van Barel (VAL – 
Verslag) 
Verontschuldigd: Bert Misplon (RCG), Johan Permentier (SPBO), Sofie Geerts (VAL) 
Afwezig: niemand 

 

1 AFSTAND CROSSEN JEUGD (VAT) (beslissend) 

Voorstel VAT om afstanden veldlopen te verlengen, dit wordt zowel in de commissie 

competitie als in de commissie jeugd besproken. 

Vragen die de commissie zich stelt: Wat wil er met de aanpassingen bereikt worden? 

In de jeugdatletiek willen we iedereen aanspreken. Met verhogen van afstanden zal je 

een deel kinderen gaan uitsluiten. 

Hoe past het verlengen van de afstanden dit binnen een gevarieerd 

trainingsprogramma? Langer lopen op de wedstrijd verlangt ook een aangepaste 

training met meer focus op uithouding met als gevolg minder tijd om in de 

winterperiode aan de technische disciplines te werken. 

 

Advies van de commissie jeugd: afstanden voor Kangoeroes tot maximum 600m met 

200m voorlopen. 

Afstanden Benjamins: 800-1000m. De afstanden voor pupillen en miniemen wil de 

commissie behouden. 

 

De commissie jeugd is ervan overtuigd dat het behouden of verlengen van de 

crossafstanden geen invloed zal hebben op de weerstandsinspanning tijdens de 

veldloop. Kinderen moeten eerst leren om inspanningen te doseren en daarvoor is 

specifieke training noodzakelijk. Iets waar de commissie niet achter staat bij 

jeugdatletiek. 

 

Bij de overgang van miniemen naar cadetten is de groeispurt een belangrijke factor. 

Hierdoor kunnen langere afstanden voor cadetten wel verantwoord worden, ook omdat 

er vanaf cadet vaak een bewustere keuze wordt gemaakt voor afstandslopen en er 

dus specifieker op kan getraind worden. 

Slotconclusie: als de afstanden voor cadetten worden aangepast dan wordt het 

verschil met miniemen wel enorm groot. De commissie vraagt om zeker rekening te 

houden met het verschil tussen miniemen en cadetten. Er wordt dan ook opnieuw 

feedback gevraagd aan de commissie competitie betreffende hun beslissing. 

2 KIDS & CO DAG (uitwisselend) 

Vormingsdag najaar 2019 

Oktober – mogelijke locaties: Leuven, Gent, Herentals (locatie afhankelijk van locatie 

VAT-dag en beschikbaarheid leslokalen en sporthal) 

Wat gaan we aanbieden? 

- Focus op opfrissing voor initiators, naar de nieuwe initiatorcursus die sinds 

voorjaar van start is gegaan. 
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3 VAL JONGERENTROFEE (beslissend) 

De commissie jeugd vraagt aan de commissie competitie om de VAL jongerentrofee te 

schrappen uit het wedstrijdaanbod. Momenteel hebben deze meetings nog een 

beschermde status, daar ziet de commissie jeugd geen meerwaarde meer in. Het 

criterium bestaat namelijk enkel nog in naam, er wordt geen klassement meer 

opgesteld, we zien meer heil in het lokaal groeperen van clubs in criteria waar ze én 

begeleid worden én beloond voor een meerkampgerichte aanpak 

Een VAL jongerentrofee mag vanaf zomer 2020 een gewone jeugdmeeting worden. 

4 STARTSCHOT (informerend + uitwisselend) 

Feedback VCJ werd besproken en volgende oplossingen werden voorgesteld: 

Indoor: oplossing gevonden, elektrisch pistool 

Outdoor: indien club een elektronisch systeem heeft verplicht te gebruiken, zo niet 

starter zo ver mogelijk weg en bij voorkeur achter de atleten (als de starter achter de 

atleten staat dan wordt het geluid een beetje meer gedempt omv stand oren). 

Momenteel wordt dit als meest ideale oplossing aangebracht, er dient in de toekomst 

wel verder te worden nagedacht over een vervanging van het startschot. 

Veldloop: als starter voldoende ver kan staan ok om startschot te behouden. Ook hier 

moet nog bekeken worden of er in de toekomst een andere oplossing mogelijk zou 

kunnen zijn. 

5 REGIOVERGADERINGEN (informerend) 

Zaterdag 30 maart, eerste sessie in Vilvoorde: met VAC, SPVI, GRIM, (MAC). 

De nieuwe jeugdvisie zal worden voorgesteld, gevolgd door een aantal fundamentele 

vragen aan de aanwezigen. Zij zullen aan de hand van de BONO methode hun 

antwoorden mogen formuleren. Hiermee gaan we aftoetsen in welke mate de nieuwe 

visie binnen de ideeën van de clubs passen en hoe groot het draagvlak is. 

Na dit eerste overleg zullen ook de andere verenigingen worden aangesproken om 

deel te nemen aan een regiovergadering. 

6 ALLERLEI 

Jeugddag: 1429 deelnemers: iets minder dan vorig jaar. 30ste jaar. Wat nieuwigheden, 

media aandacht (karrewiet, krant, facebook,…), recordpoging kinderpolonaise (37 

kinderen tekort). 

Alles vlot verlopen, ook aanpassing groepen beter. 

Reacties: Goede organisatie, fijne activiteiten, minder wachtrijen en dus meer tijd 

voor korte pauzes, voor miniemen soms wat te eenvoudig. 

Voor volgende editie zal nog een grondige evaluatie volgen. 

 

MULTISKILLZ -> Coach2Competence: online platform met filmpjes die beschikbaar 

zijn voor trainers. Sofie zal wellicht haar schouders hier onder zetten om dit verder te 

ontwikkelen. 

 

Willy: bemerking dat er bij veel clubs heel veel jeugdleden zijn maar velen niet 

deelnemen aan wedstrijden. -> Dit is een gekend fenomeen. 

De vraag wordt gesteld of dit een probleem hoeft te zijn? 

Dit onderwerp zal zeker ook aan bod komen bij de regiovergaderingen over de nieuwe 

beleidsvisie jeugd. 

7 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering op 3 juni 2019 om 19u te Brussel. 


